
Bestyrelsesmøde den 10. april 2024, kl. 18.30

Til stede: Rasmus Jørgensen, Birgit Jensen, Lisabeth Celpi, Helle Dernoff, Heidi Saxtoft,
Gefion Bentsdatter

Fraværende: Henrik Andersen

1. Godkendelse af dagsorden
Godkendt

2. Godkendelse af referat
Godkendt

3. Vedtægtsændring af pkt. 4.1 iht. beslutning på DcH Landsmøde 2024
Bestyrelsen vedtog, at Landsmødets beslutning om vedtægtsændring bliver sat på
dagsordenen til godkendelse på førstkommende generalforsamling

4. Information til medlemmer om kontingent
Opslag om priser på kontingent er sat op i klubhuset. Rasmus sørger for opslag på
hjemmesiden.

5. Hvalpekurser
a) Er der mulighed for etablering af nyt hvalpehold
Vi arbejder på at oprette et hvalpe-/fortsætterhold

b) Nuværende hundeførere på hvalpekursus er ikke garanteret plads på C-hold
Ingen løsning p.t.

6. Antal hundeførere på hold
Helle aftaler nærmere med de trænere, som evt. har mulighed for at modtage
hundeførere fra unghundeholdet.
Der indkaldes til et ekstraordinært trænermøde med de berørte trænere



7. Overbelægning på hold
Forskellige muligheder blev drøftet. En eventuel overbelægning på et hold vil kun ske i
samarbejde med den enkelte træner.

8. Forslag til procedure for indmeldelse af nye medlemmer
Rasmus og Helle vil arbejde på eventuelt at oprette vejledning og venteliste på
hjemmesiden.

9. Gensidig orientering
Formanden – Rasmus ønsker input til dagsordenen.
Vil gerne have mere sigende oplysninger om de forskellige hold på hjemmesiden.
Forslag om at indkøbe papkrus i stedet for plastickrus.
På trænermødet blev der fremsat ønske om, at den enkelte hundefører skulle afkrydse,
at deres hund(e) er vaccineret og forsikret efter gældende regler, frem for at træneren
skal tjekke det hvert år. Rasmus vil se om der er mulighed for at tilføje det på
Klubmodul.
På trænermødet blev foreslået, at der kunne afholdes intensiv-kurser for hundeførerne.

Kassereren – Heidi orienterede om, at vi desværre ikke var blevet udtaget til at deltage
i ”Ren Natur” i år.
Der har ikke været tid til at udarbejde saldobalance til dette møde.
Heidi gjorde opmærksom på, at dommere, der dømmer ved konkurrencer, selv skal søge
kørselsgodtgørelse i kredsen.

Husansvarlig – Lisabeth orienterede om, at det p.t. er svært at skaffe Cocio.
Der vil blive indkøbt små mælkebrikker, som erstatning for de langtidsholdbare litermælk

10. Næste bestyrelsesmøde
Tirsdag den 25. juni 2024, kl. 18.30

11. Eventuelt
Ingen bemærkninger


